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ZAPISNIK 

3. redne seje sveta Javnega zavoda Krajinski park Strunjan 

Svet Javnega zavoda Krajinski park Strunjan (v nadaljevanju: JZ KPS) se je sestal na 3. redni seji v 

sredo, 2. februarja 2022, med 16.30 in 18.20 uro preko videokonference. 

Prisotni: 

• Igor Karlić, predsednik,  

• mag. Robert Turk, predstavnik Občine Izola, namestnik predsednika, 

• dr. Branka Tavzes, predstavnica Ministrstva za okolje in prostor, članica, 

• Maks Filipčič, predstavnik Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo, član, 

• Ernest Margon, predstavnik Ministrstva za kulturo, član, 

• Tomaž Primožič, predstavnik Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, član, 

• Mia Marasović Botter, predstavnica Občine Piran, članica, 

• Ingrid Maraspin Šuber, predstavnica Občine Piran, članica, 

• mag. Brina Knez, predstavnica delavcev Javnega zavoda Krajinski park Strunjan, članica. 

 

Ostali vabljeni:  

• Samanta Makovac, v.d. direktorja Javnega zavoda Krajinski park Strunjan, 

• Petra Škrinjar, zaposlena. 
 

Točke sprejetega dnevnega reda so sledeče: 

1. Potrditev dnevnega reda.  
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje sveta Javnega zavoda Krajinski park Strunjan. 
3. Seznanitev z zapisnikom konstitutivne seje strokovnega sveta JZKPS. 
4. Seznanitev in sprejem Letnega programa dela in finančnega načrta Javnega zavoda 

Krajinski park Strunjan za leto 2022. 
5. Razno. 

 

Ad 1)  Potrditev dnevnega reda. 

Predsednik Igor Karlić pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost in prične s 1. točko dnevnega reda. 

Soglasno se potrdi dnevni red. 

Sklep št. 1: 

Dnevni red je soglasno sprejet. 

Ad 2) Potrditev zapisnika 2. redne seje sveta Javnega zavoda Krajinski park Strunjan. 

Predsednik Karlić pove, da so pripombe na zapisnik 2. redne seje bile podane že med pripravo 
zapisnika. Drugih pripomb na zapisnik člani sveta nimajo. 
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Sklep št.2: 
 
Svet potrdi zapisnik 2. redne seje JZ KPS. 
 
Ad 3) Seznanitev z zapisnikom konstitutivne seje strokovnega sveta JZKPS. 
 
Predsednik Karlić preda besedo v.d. direktorja Samanti Makovac, ki ponovno pozdravi prisotne. 

Pove, da je strokovni svet konstituiran in ga predstavi, predsednico in njegove člane. Povzame 

bistvene poudarke seje, in sicer obravnavo polletnega poročila 2021, skladno z uspešno realizacijo 

programa dela in potrebo zavoda, da prevzame v upravljanje naravovarstveno pomembna 

zemljišča naravnih vrednot v obeh naravnih rezervatih. 

Sklep št. 3:  Seznanitev z zapisnikom konstitutivne seje strokovnega sveta JZKPS 
 
Ad 4) Seznanitev in sprejem Letnega programa dela in finančnega načrta Javnega zavoda Krajinski 
park Strunjan za leto 2022. 
 
I. Karlić prosi Samanto Makovac za predstavitev LPD in finančnega načrta. V.d. direktorja zavoda 
prevzame besedo in napove predstavitev s pomočjo prezentacije, predvsem zaradi lažjega 
sledenja, glede na to, da seja poteka v obliki videokonference. S prezentacijo člani sveta dobijo 
vpogled v plan dela za leto 2022, ki vključuje stalne naloge zavoda ter naloge in izzive, ki si jih je 
zavod začrtal realizirati v tekočem letu. Na koncu poudari še, da so finančni popravki MOP-a na 
LPD že usklajeni in vneseni v program, vsebinski popravki pa bodo vneseni naknadno. Sklep bo 
napisan tako, da bodo upoštevane pripombe MOP. 
 
Karlić prosi člane sveta za morebitne komentarje na prezentacijo programa. 
Branka Tavzes oceni, da je program dobro pripravljen, saj vključuje vse predvidene aktivnosti, 
vključno tiste, ki jih nalaga Resolucija o nacionalnem programu varstva okolja 2020 – 2030 
(ReNPVO 20-30) in ostale ukrepe, ki naslavljajo aktualne okoljske probleme; park se vključuje in 
povezuje z lokalnim okoljem in prav tako z mednarodnim -  z drugimi sredozemskimi zavarovanimi 
območji narave, predvsem preko projektov. B. Tavzes zaprosi še za dodatno gradivo glede širjenja 
MZO na morju. S. Makovac razloži, da so bila opravljena prva usklajevanja na temo in osnutek 
predloga širitev mej na morju,  ki bo v obliki dodatnega poročila oddan skupaj z letnim poročilom 
o delu. V poročilu bo možno pregledati cel spisek študij oz. poročil, ki so bile izdelane v letu 2021, 
denimo tudi rezultate monitoringa mobilnih vrst, povečanega nadzora, odstranjevanja tujerodnih 
invazivnih vrst idr.  
B. Tavzes vpraša, če zavod sodeluje s projektom Life Narcis – naravovarstveni informacijski sistem 
in prosi za pojasnitev glede nakupa električnega vozila. 
S. Makovac pove, da zaenkrat v projektu še ne sodelujemo, je pa znotraj skupnosti Naravni parki 
Slovenije ustanovljena delovna skupina, v kateri ima tudi Strunjan predstavnika za delo z bazo 
podatkov. Glede električnega vozila - minibusa pa pojasni planiran nakup za prevoz obiskovalcev 
v kolikor bo dosežen dogovor za organizacijo upravljanja z vozilom preko zunanjega izvajalca. 
 
R. Turk prav tako pohvali LPD in se pridružuje Tavzesovi glede pohvale na dobro povezovanje z 
mednarodnimi organizacijami in prenosu dobrih praks med zavarovanimi območji. Poudari, da se 
to odraža tudi v projektu MPA NETWORKS, kar je dobro tako za KPS kot tudi za KP Debeli rtič. 
R. Turk je zelo kritičen zaradi še vedno neurejenega financiranja vzdrževanja plovk oziroma boj na 
morju, ki označujejo zavarovane dele slovenskega morja. Zelo pa pozdravlja prenos zemljišč 
znotraj obeh naravnih rezervatov, ki so v zasebni lasti. 
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Samanta Makovac poudari, da gre pri prenosu parcel za tista zemljišča v naravi, ki lastnikom 
predstavljajo breme, saj so to območja z najstrožjimi varstvenimi režimi in potrebnim posebej 
strokovnim upravljanjem, tako zaradi naravovarstvene pomembnosti kot tudi zaradi množičnega 
obiska, predvsem v poletnem času. Za prenos zemljišč bi bili možni dve opciji, in sicer prenos 
upravljanja ali brezplačen prenos lastništva pod določenimi pogoji, ki jih lastnik zahteva, kot so 
ureditev poti, zavarovanje prepadnih delov klifa. 
 
Maks Filipčič pozdravi vse prisotne. Pove, da spremlja Načrt upravljanja parka in opaža, da ga 
zavod v nekaterih sklopih presega, v drugih nekoliko zaostaja. Pohvalno se mu zdi, da smo od 
ustanovitve pridobili že več kot 3 milijone evrov evropskih sredstev. Delo zavoda se mu zdi 
utečeno, izpostavi dober LPD in to, da bo še veliko dobrega narejeno v sožitju s prebivalci parka 
in za njih. Po vseh poplavah, ki jih je doživel Strunjan, pozdravlja končno realizirano sanacijo  
nasipov in povezovalne pešpoti na Strunjanskih solinah in notranje solinske infrastrukture; glede 
odobrenega projekta Drive IN tržnica Loreto pa upa, do bo to rešilo problem nedovoljene prodaje 
blaga ob cesti na vrhu Belvederja, v neposredni bližini gostišča Jasna. M. Filipčič predlaga še 
organiziran izlet za svet zavoda. 
 
S. Makovac mu odgovori, da zavod letos jeseni planira organizacijo izleta na Praznik kozjanskega 
jabolka v Kozjanski park za krog udeležencev, od turističnega društva do pridelovalcev in 
predelovalcev parka, ki bi jih zanimal zelo uspešen praznik in primer dobre prakse upravljanja 
kulturne krajine.  
 
Ernest Margon pove, da je LPD vsebinsko zelo zanimiv, da je opazen strokovni razvoj, da zavod 
odpira probleme in jih skuša tudi reševati. 
 

Sklep št. 4:  Sprejme se Letni program dela in finančni načrt Javnega zavoda Krajinski park Strunjan 

za leto 2022 skladno z dopolnitvami MOP. 

Ad 5) Razno. 
 
Ingrid Maraspin Šuber pohvali delo zavoda, pozdravi predvidene aktivnosti za izboljšanje 
pretočnosti lagune Stjuža. Predsednik Karlić vpraša, če je že kaj znanega o prihodu novega 
direktorja zavoda. S. Makovac odgovori, da je 31.12. dobila podaljšan mandat za naslednjih 6 
mesecev in da ostalih informacij zaenkrat nima. 
 

Seja sveta Javnega zavoda Krajinski park Strunjan se je zaključila ob 18:20. 

 

Zapisnik sestavila:  

Petra Škrinjar 
 

Igor Karlić 
predsednik sveta JZ KPS 

 


